
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 29. april 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 833
Hvad vil ministeren gøre for at nedbringe sagsbehandlingstiden for sikkerhedsgodken
delser, idet en række virksomheder har udfordringer med lange sagsbehandlingstider 
på sikkerhedsgodkendelser, og det er en stor udfordring, når der er 8 til 10 måneders 
ventetid på en sikkerhedsgodkendelse, hvis man har et akut arbejdskraftbehov?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Niels Flemming 
Hansen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Niels.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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